



§ 1. Mötets öppnande

Mötet öppnas av klubbordförande Ingrid Tapper kl.19.00.

§ 2. Fastställande av röstlängden

Röstlängden blev 15 st medlemmar enl. närvarolista.

§ 3. Val av mötesordförande

Mötet väljer Ingrid Tapper till mötesordförande.

§ 4. Lokalklubbstyrelsens anmälan om protokollförare

Mötet väljer Maria Wikzén till mötessekreterare.

§ 5. Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med mötesordföranden ska justera protokollet

Till justerare och rösträknare väljs Lotta Jägare och Lotta Olsson.

§ 6. Fråga om mötet har blivit stadgeenligt utlyst

Inbjudan har skickats till alla medlemmar via SBK medlem online, information uppsatt i klubbstugan, det har legat på hemsidan och på Facebook. Mötet fastställer att mötet har blivit stadgeenligt utlyst.

§ 7. Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs av mötet. Tillägg av två övriga frågor ifrån styrelsen.

§ 8. Genomgång av:

a. Ekonomisk rapport

- Mathias Sköld Strandberg redovisar ekonomin. Två poster har genererat mer än förväntat och det är TK vars tävlingar har gått bättre än förväntat, HUK's kurser har även de gått aningen över förväntan. Elenförbrukningen har minskat, vi har en ny luftvärmepump i klubbstugan som är effektiv. Klubbens ekonomi ser bra ut.

b. Rapport från styrelsen och kommittéer

- **Styrelsen**
- Ingrid Tapper informerar om att styrelsemöten fortskrider som planerat. Styrelsen har godkänt att en ny kommitté kan starta i specialsök, sammankallande Sanna.B. Tre instruktörer finns i gruppen. Kommittéen skall utbilda funktionärer då detta blir en officiell tävlingsgren den 1/11-2023. Ingrid Tapper tar även upp att som kommitté tillkommer ett ansvar att hjälpa till med uppgifter på klubben i tillexempel i köket. Viktigt att alla kommittéer samarbetar vid planering av tävlingar. Sanna ber medlemmarna hjälpa till med att se efter bra sökområden för



kommande prov i specialsök och framföra dessa förslag. En fråga från medlem är hur uppslutningen på styrelsemötena är, Ingrid svarar att det är en god uppslutning på styrelsemötena, och att det är en väl fungerande styrelse, de övriga styrelsemedlemmarna som närvarar på medlemsmötet håller med.

- **HUK**

- Jane Syren som är sammankallande rapporterar att de idag är 4 personer i HUK men att en person ska flytta vilket medför att de snar är 3 i gruppen. De har haft 12 kurser under våren med totalt 66 deltagare. Det har varit kurser i specialsök, slyngelkurs, valpkurs, rally och appellkurs. Det är något färre deltagare än förra året men HUK har kollat med andra klubbar och de har en liknande situation så detta verkar inte bara gälla BBK. Vår klubb har liknande avgifter på kurser som andra klubbar. Allmän diskussion i gruppen om att detta kan bero på att Coronaeffekten är över. Många specialsökskurser och de är ofta fulla. 3 personer vill bli instruktörer och HUK försöker att hitta instruktörskurser, detta konfirmerat med styrelsen. En fråga ifrån en medlem om de förbinder sig till ett visst antal kurser när de får gå utbildningen, Jane berättar att de nyblivna instruktörerna förbinder sig till att hålla minst två kurser på klubben. En fråga ställs av en medlem närvarande på mötet om det kommer en ytterligare valpkurs, HUK ska se vad de kan göra eventuellt kan en starta efter sommaren. Lite tråkigt är att inga anmälningar kom in till provapå kursen där man får testa 6 olika inriktningar som finns.

- **TK**

- Jane Syren informerar om att ett hemmaläger planeras den 7-9 juli. Trettiotre personer har lämnat intresseanmälan om att delta. I år planeras instruktörer i varje grupp. Nu finns den bindande anmälan utlagd i Facebook gruppen men synpunkter på detta under mötet visar att det lätt blir missförstånd då några uppfattat att intresseanmälan gällde som anmälan. Detta tas tillbaka till TK för diskussion. Diskussioner kring bemanning av köket under lägret, det diskuteras catering på mat, att kunna ta med matsäck ut i skogen för de grupperna som befinner sig där. Slutsatsen är dock att en ansvarig i köket behövs. TK har haft tävlingar och den 20/6 är det en kvällstävling inplanerad, sedan startar det upp i augusti igen. Diskussion om skotten på onsdagar, det är svårt att få personer att skriva upp sig på listan för skott, de som sitter i TK har skrivit upp sig fram till sommaren men nya krafter behövs. Information om skotten finns i kalendern och på Facebook. En fråga från medlem om hur man gör för att komma åt utrustningen och detta informeras det om.

- **RUK**

- Inget nytt.



- **Anläggningskommittén**
- Två personer drar runt hela anläggningen just nu, det visar sig att en person har klippt gräs i totalt 50 timmar och mer hjälp behövs. Det ska bland annat oljas bänkar, måla brevlådan och besiktiga släpkärra. Allmän diskussion om hur man ska få fler att ställa upp, att sätta upp listor hjälper ej. Förslag emottages tacksamt om någon kan komma på hur klubben får fler att vilja hjälpa till tex på söndag när det är en NoseWork tävling och det är endast en person i köket. Förslag att lägga mer ansvar på träningsgrupper men detta har redan testats och fungerar mindre bra. Träningsgrupperna är ofta aktiva men att hjälpa till med spårläggning vid tävlingar. Förslag om att fråga medlemmar kommer upp. Förslag om att lägga ut på Facebook, men det var nyligen en förfrågan ute och endast en svarade. Förslag att en van medlem ska stå med en nyare person, att man gör listor på vad som behöver göras så det inte är oklart men framförallt behövs det nya personer som ställer upp. Diskussion under mötet om att stänga köket men det är svårt att ha tävlingar om funktionärer och domare inte får mat. Anders berättar att kommunen har fällt träd vid planerna och att han och Bengt fraktat bort rester av stam och krona, ett tungt jobb. Förslag på att ha fixardagar kvällstid för att därmed kanske få en bättre uppslutning, styrelsen ska ta och se på datum för detta.
- **Tjänstehundskommittén**
- Inget att meddela.
- **Köks-och festkommittén**
- Finns ingen just nu på klubben. Under mötet tas det upp att det behövs några personer som vill engagera sig i köket och det vore toppen om vi kan fortsätta att ha kök på klubben.
- **PR/Info-kommittén**
- Mathias Sköld försöker hålla hemsida och Facebook uppdaterat, Facebook har en funktion så att man kan se hur man når ut vilket är användbart. Fråga från medlem om man kan lägga ut distriktets utsedda Bästa bruksklubb och Bästa Apell hund, Mathias ska kontrollera med Maria G om denna information.

§ 9. Övriga frågor

Utan beslut

Ingrid Tapper tar upp att Arrak kläder kan sälja klubbkläder som varje medlem beställer själv via deras hemsida. Enhälligt beslut tas om att testa detta. Det tas även upp en fråga om man kan få kläder som bonus när man ställer upp, svar kan ej ges idag.



Botkyrka Brukshundklubb
Klubbnr: 0499
Plats: Klubbstugan Grödinge
Närvarande medlemmar: 15 st. Separat lista

PROTOKOLL FÖR MEDLEMSMÖTE
Medlemsmöte
Datum: 2023-05-24
Tid: 19.00-20.20

§ 10. Mötets avslutande.

Mötet avslutades av mötesordförande kl. 20.20.

Grödinge 2023-05-24

Vid protokoll

.....
Maria Wikzén

Mötesordförande

.....
Ingrid Tapper

Justeras

.....
Lotta Jägare

Justeras

.....
Lotta Olsson